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گروه خبر // منتخبان شــورای اسلامی شهر بندرعباس از روند آبرسانی و جمع آوری فاضلاب شهر 
بندرعباس بازدید و برای ارتقای شاخص های این حوزه هم فکری کردند.

   به گزارش خبرنگار دریا ، منتخبان شــورای اسلامی شــهر بندرعباس با همراهی مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب هرمزگان از تصفیه خانه آب بندرعباس، آزمایشگاه کنترل کیفی آب و فاضلاب، تصفیه خانه فاضلاب 
و آب شیرین کن یکصد هزار متر مکعبی بندرعباس بازدید کردند. امین قصمی مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان با اشــاره به بازدید منتخبان شورای اسلامی شهر بندرعباس از روند آبرسانی بندرعباس، افزود: این 

بازدید با هدف آشنایی اعضای جدید شورای اسلامی شهر با ظرفیت ها و موانع پیش روی آبفا در افزایش کمی 
 و کیفی وضعیت آبرســانی و جمع آوری فاضلاب صورت گرفت که امیدواریم بررسی میدانی این ظرفیت ها، 

زمینه ساز همکاری بیشتر این دو مجموعه شود.
   وی ادامه داد، شرکت آب و فاضلاب هرمزگان، شورای اسلامی شهرها و روستاها را به عنوان بازوی توانمند 
 خود می داند که مشــارکت و همفکری این دو مجموعه به تســهیل فرایند آبرســانی و ارتقای شاخص های 

جمع آوری فاضلاب می انجامد.

بسیاری از هرمزگانی ها
برای درمان به فارس و یزد می روند

امروز؛ شش پروژه دریایی و بندری 
در هرمزگان بهره برداری می شود

 افزایش ۶۳ درصدی صادرات کالا 
در بندر شهید رجایی 
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مدیرکل تامین اجتماعی هرمزگان در دیدار 
با هیئت رئیسه اصناف بندرعباس:  

تامین اجتماعی تلاش کرد 
هیچ واحد صنفی 

تعطیل نشود 

 تداوم چالش بهداشت 
و درمان هرمزگان 

 صدور دستور قضایی 
برای ترخیص ۳۰۰۰ کانتینر 

کالای رها شده در بندر شهید باهنر
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ادامه از تیتر یک//
  مدیرعامــل شــرکت آب و فاضلاب هرمــزگان در این 
بازدید به ظرفیت های موجود تصفیه خانه آب بندرعباس 
اشــاره کرد و افزود: آبفا با هدف ارتقای کیفیت و پایداری 
آب بندرعباس زمینه هایی را فراهم کرده که خوشــبختانه 
نتیجه این اقدامات قابل ملاحظه و لمس اســت.قصمی با 
اشاره به قطعی های اخیر برق افزود: در جریان قطعی برق 
هفته های گذشــته، هیچ خللی در تصفیه و پمپاژ آب شهر 
بندرعباس بوجود نیامد و این ناشــی از آینده نگری هایی 
بوده که برای تامین برق اضطــراری  تصفیه خانه صورت 
گرفت.به گفته وی، بهره برداری از دیزل ژنراتور تامین برق 
اضطراری تصفیــه خانه آب بندرعباس به عنوان یک اقدام 
اساســی در هفته های اخیر اهمیت آن را نشان داد و باعث 
شد شــرکت آب و فاضلاب با کمترین دغدغه، آب مرکز 
استان که جمعیت زیادی در خود جای داده است، تامین کند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان در عین حال از 
بازسازی 15 دستگاه دیزل ژنراتورهای از کار افتاده مناطق 
مختلف استان توسط اکیپ فنی آبفا خبر داد و گفت: با صرف 
هزینه ای بالغ بر 800 میلیون تومان حدود 20 میلیارد تومان 
از قبِل تعمیر این دیزل ژنراتورها ارزش افزوده برای آبفا به 
دســت آمد.قصمی در ادامه به کیفیت آب بندرعباس اشاره 
کرد و افزود: ارتقای شــاخص های کیفیت سنجی آب در 

محل تصفیه خانه آب بندرعباس باعث شده تا این مجموعه 
به عنوان 5 تصفیه خانه برتر کشور شناخته شود.مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب هرمزگان تصریح کرد، دستگاه های 
پیشرفته کنترل کیفیت آب بندرعباس، آب های ورودی به 
تصفیه خانه بندرعباس از سدهای شرق هرمزگان را بصورت 
لحظه ای رصد و در صورت بروز مشکل هشدارهای لازم 
را می دهند.وی گفت: آب بندرعباس کاملا سالم و بالاترین 
کیفیت را داراســت و این شرکت با انجام فرایندهایی، بو و 
طعم آن را به کمترین حد ممکن رسانده و کیفیت بالای آن 
را تضمین می کند.قصمی در ادامه از بازسازی آخرین مخزن 
ذخیره آب بندرعباس خبر داد و گفت: فرایند بازسازی این 
مخزن در حال انجام است که با اتمام آن، ظرفیت ذخیره آب 
نیز با حذف ســتون های اضافی افزایش خواهد یافت.وی 
همچنین به بازدید منتخبان شورای اسلامی شهر بندرعباس 
از تصفیه خانه فاضلاب بندرعباس اشاره کرد و افزود:ارتقای 
شاخص های جمع آوری و دفع پساب تصفیه خانه فاضلاب 
یکی از اقداماتی است که شرکت آب و فاضلاب هرمزگان 
به عنوان یکی از مطالبه های عمومی بندرعباس در دستور 
کار خود قرار داده است که خوشبختانه مقام عالیرتبه دولت 
و دستگاه قضا برای حل این مســئله پای کار آمدند و در 
حال حاضر شاهد پیشرفت قابل قبولی در این زمینه هستیم.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان، کمک اعضای 

شورای اسلامی شــهر در این زمینه را مهم ارزیابی و ابراز 
امیدواری کرد، اعضای شــورای اسلامی به عنوان منتخبان 
مردم با مطالبه گری و مذاکره با صنایع و سایر دستگاه های 
اجرایی فرایند انتقال پساب به صنایع غرب را تسهیل کنند.

به گفته قصمی، شرکت زیر ساخت متشکل از صنایع بزرگ 
غرب بندرعباس، مسئولیت تصفیه، انتقال و شیرین سازی 
پساب تصفیه شــده فاضلاب بندرعباس را بر عهده گرفته 
که پســاب تولیدی آن در صنایع مورد استفاده قرار خواهد 
گرفت.منتخبان شورای اسلامی شهر بندرعباس در ادامه از 
آب شیرین کن یکصد هزار متر مکعبی بندرعباس بازدید و 
فرایند نمک زدایی آب دریا و انتقال آن به مخازن داماهی را 
از نزدیک بررسی کردند.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان در این بازدید از آب شیرین کن یکصد هزار متر 
مکعبی به عنوان منبع پایدار تامین آب بندرعباس یاد کرد و 
گفت: با وجود این ظرفیت در بدترین شــرایط کم بارشی، 
مشکلی در تامین آب بندرعباس نخواهیم داشت.قصمی ادامه 
داد، آب تولیدی این آب شیرین کن چندین برابر با کیفیت تر 
از آب های بسته بندی است.گفتنی است، منتخبان شورای 
اسلامی شهر بندرعباس نیز در این بازدید به بیان دغدغه ها و 
پیشنهادهای خود پرداختند و از آمادگی شورای جدید برای 
همکاری مشترک برای بهبود وضعیت آب و فاضلاب شهر 

بندرعباس خبر دادند.

گــروه خبر // مدیرکل امور مالیاتی هرمــزگان با بیان اینکه تیرماه، 
موعد ارائه الکترونیکی اظهارنامه مالیاتی اشخاص حقوقی و صاحبان 
املاک اجاری است، گفت: ارائه اظهارنامه شرط برخورداری از هرگونه 

تسهیلات مالیاتی است .
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ شــاکررضا مریدی اظهار داشت: براساس قانون، 
اشــخاص حقوقی و صاحبان املاک اجاری تا پایــان تیرماه فرصت دارند 
اظهارنامه مالیاتی عملکرد سال 1399 خود را به صورت الکترونیکی از طریق 

درگاه ملی مالیات بــه آدرس WWW.INTAMEDIA.IR  ارائه و 
مالیات متعلقه را پرداخت نمایند . 

 مریدی  با بیان اینکه شرط برخورداری از هرگونه تسهیلات قانونی، نرخ 
صفر و معافیت برای مؤدیان مالیاتی، ارائه اظهارنامه مالیاتی در موعد مقرر 
قانونی است، افزود: عدم تسلیم اظهارنامه مالیاتی در موعد مقرر، موجب 
تعلق جریمه برای اشخاص حقوقی و صاحبان املاک اجاری خواهد شد که 

این جریمه غیرقابل بخشودگی است .

مدیرعامل آبفا در بازدید منتخبان شورای شهر از روند آبرسانی و جمع آوری فاضلاب شهر بندرعباس:

اعضای شورا با مطالبه گری فرایند انتقال پساب به صنایع غرب را تسهیل کنند

مدیرکل امور مالیاتی هرمزگان  خبرداد

  تیرماه ، موعد ارائه اظهارنامه اشخاص حقوقی و صاحبان املاک اجاری

افزایش ۲۵۰ درصدی پرداختی های 
تامین اجتماعی هرمزگان

کمبود نیرو در بیمارستان های 
شرق هرمزگان 

همکاری شورا با آبفا باعث بهبود شاخص های آبرسانی و جمع آوری فاضلاب می شود

مدیرعامل آبفا در بازدید منتخبان شورای شهر از روند آبرسانی و جمع آوری فاضلاب شهر بندرعباس:

اعضای شورا با مطالبه گری فرایند انتقال 
پساب به صنایع غرب را تسهیل کنند
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رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان:
۲۱۰ تن محصولات کشاورزی در قرنطینه مجوز 

صادرات گرفتند
  گروه خبر // رئیس ســازمان جهاد کشاورزی هرمزگان گفت: در 
سه ماهه نخست امسال 210 هزار تن انواع محصولات کشاورزی در 

مراکز قرنطینه مستقر در بنادر استان کنترل و مجوز صادرات گرفتند. 
علی باقرزاده همایی با اعلام این خبر به رسانه ها افزود: این محصولات 
صادراتی بیشتر شامل هندوانه، گوجه فرنگی و سیب درختی می باشد 
که نســبت به همسنجی با ســال قبل ۷۶ درصد افزایش داشته است.
وی بیان داشــت: واردات محصولات کشــاورزی در مراکز قرنطینه 
هرمــزگان نیز در این مدت از 580 هزار تن به ۴۴۶ هزار تن رســید 
که با کاهش 23 درصدی مواجه  است.رییس سازمان جهادکشاورزی 
هرمزگان اظهارداشت: در سه ماهه نخست امسال همچنین 20۷ هزار 
تن محصولات کشاورزی استان مجوز ترانزیت گرفته اند که نسبت به 
سال گذشته از افزایش 132 درصدی برخوردار است.باقرزاده همایی 
یادآورشد: مراکز قرنطینه ای سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان مستقر 
در بندرهای شــهید رجایی، شهیدباهنر ، بندرلنگه، جاسک، میناب و 
ســیریک بر محموله های صادراتی و وارداتی محصولات کشاورزی 
نظارت دارند.وی خاطرنشان کرد: اجرای ضوابط قرنطینه ای به منظور 
جلوگیری از ورود عوامل خســارت زای گیاهی به درون کشــور و 
همچنین صدور گواهی بهداشت نباتی برای محصولات صادراتی به جد 
در مراکز قرنطینه گیاهی بندرهای هرمزگان بویژه شهید رجایی و باهنر 
دنبال می شــود.به گزارش ایرنا ؛ این مسوول گفت: در شرایط کنونی 
که کشور با شــیوع کرونا مواجه است، تمام نیروهای جهادکشاورزی 
هرمزگان شبانه روز تلاش می کنند تا در این شرایط سخت به اقتصاد 
کشــور و رفع نیازهای اساسی کشــور در حوزه واردات، صادرات و 

ترانزیت کمک کنند.

 افزایش ۶۳ درصدی صادرات کالا 
در بندر شهید رجایی 

  گــروه خبر // صادارت کالا در بزرگترین بندر صادراتی کشــور 
از ابتدای امســال تاکنون ۶3 درصد بیشــتر از مدت مشابه پارسال 
بوده اســت.به گزارش خبرنگار دریا ؛ معاون امور بندری و اقتصادی 
بندر شهیدرجایی بندرعباس گفت: در این مدت ۴ میلیون تن کالای 
غیر کانتینری در این بندر تخلیه و بارگیری شــد.منصور خرمشکوه 
 افزود: از ابتدای سال تاکنون نیز دویست هزار TEU کانتینر از بندر 
شهید رجایی صادر شده که نسبت به مدت مشابه پارسال 1۶ درصد 
افزایش دارد.وی گفت: بندر شــهید رجایی به دلیــل بهره مندی از 
پیشــرفته ترین پایانه های کانتینری و بهره مندی از تجهیزات روز دنیا، 
بزرگترین و پیشرفته ترین بندر کانتینری ایران محسوب می شود. معاون 
امور بندری و اقتصادی بندرشــهید رجایی ظرفیت کانتینری این بندر 
را بیش ازشــش میلیون TEU کانتینر در سال اعلام کرد و گفت: با 
تکمیل و بهره برداری از مرحله سوم پایانه کانتینری بندر شهید رجایی 
ظرفیت کانتینری آن تا بیش از هشت میلیون تی ای یو افزایش می یابد.
خرمشــکوه گفت: در این مدت عملیات تخلیه و بارگیری ریلی در 
بندر شــهید رجایی 9۷ درصد نسبت به مدت مشابه پارسال افزایش 
دارد.مواد معدنی، شــمش فولاد و آلومینیوم و مصالح ســاختمانی از 
مهم ترین کالا های صادراتی اســت.معاون امور بنــدری و اقتصادی 
بندرشــهید رجایی افزود: با تکمیل بخش ســوم بندر شهید رجایی 
امکان پهلوگیری همزمان 3 کشــتی نسل هفتم اقیانوس پیما با آبخور 
1۷/5 متر و طول۴00 متر با بیش از 18 هزار وTEU ۴00 کانتینر 
 فراهم می شود.خرمشکوه گفت: این طرح موجب ارتقای جایگاه بندر 

شهید رجایی در میان 100 بندر برتر دنیا می شود.

خبر
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سرمقاله

   از گذشــته به خاطر داریم که یزد، شــیراز، تهران و... به 
عنوان مامن بســیاری از بیمــاران هرمزگانی بوده و این روند 
همچنان ادامه دارد. گرچه وضعیت بهداشت و درمان و پزشکان 
و تجهیزات درمانی در سال های اخیر نسبت به سال های قبل 
در هرمزگان بهبود یافته است، اما همچنان کمبودهای اساسی 
در این حوزه وجود دارد و نیاز اســت دولت، خیرین و صنایع 
هم در راســتای انجام مســئولیت های اجتماعی شان در این 
حوزه حمایت و مشارکت بیشتری را داشته باشند. از آن طرف 
بایستی صنایع همچنین مالیات شــان را در استان بپردازند و 
9درصد مالیات بــر ارزش افزوده که یک درصد این 9درصد 
سهم سلامت است، را حتما در هرمزگان پرداخت کنند و مانند 
پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس نباشند که مالیات بر ارزش 
افزوده مربوط به یک سالش آنطور که مدیرکل امور اقتصادی 
و دارایی استان بیان کرد، که رقمی بالغ بر 1۷00میلیارد تومان 
است را بجای پرداخت در هرمزگان) براساس ماده 110 قانون  
مالیات های مستقیم که محل فعالیت، محل پرداخت مالیات نیز 
می باشــد( در تهران پرداخت کرده و در حال حاضر دانشگاه 
علوم پزشــکی هرمزگان حدود 200میلیارد تومان بدهی به 
داروخانه ها و... دارد و با مشــکلات زیادی دست و پنجه نرم 
می کند وبیماران هم تاوان می دهند و مجبورند برخی خدمات 
درمانی را بصورت آزاد واز خارج از بیمارستان ها دریافت کنند 
که بســیاری از بیماران محروم توان پرداخت این هزینه ها را 
ندارند. در استانی هستیم که قطب و شاهرگ اقتصاد و تجارت  
کشور لقب گرفته است؛ اما از آن طرف در فقر و محرومیت و 
فقر خوراکی، گرانی، بیکاری و... نیز در صدر ایســتاده ایم و 
هرمزگانی ها تاوان ضعف مدیریت ها، تبعیض و بی عدالتی ها 
و... را می دهند. کمبودهای حوزه بهداشت ودرمان استان باعث 
شده است مردم رنج زیادی را متحمل شوندوبرخی جان شان 
را هم از دست دهند و متاسفانه عزم جدی برای رفع مشکلات 
این حوزه توســط دولت وجود ندارد.همه نمایندگان مجلس 
بایستی در ادوار مختلف بدنبال رفع مشکلات حوزه بهداشت 
ودرمان استان می بودند که برخی کوتاهی کردند و نتیجه اش را 
همچنان می بینیم. کمبود تخت، نیروی انسانی از جمله پرستار، 
پزشک متخصص وفوق تخصص، آمبولانس، تجهیزات درمانی 
 و.... در اســتان باعث شده اســت تا درمان استان همچنان با 
چالش های جدی مواجه شود که بخشی از مشکلات این حوزه 
در جلسه روز سه شــنبه که وزیر بهداشت به بندرعباس سفر 
کرد تا وضعیت فــوق بحرانی کرونا در هرمزگان را از نزدیک 
مشاهده و چاره اندیشــی کنند، مطرح شد؛ گرچه که فعالیت 
دولــت دوازدهم در روزهای پایانی قــرار دارد وامید چندانی 
هم به بهبود شــرایط علی رغم مصوبات خوبی هم که داشتند، 
نمی رود. البته احمد مرادی، رئیس مجمع نمایندگان هرمزگان 
در مجلس در نشست فوق العاده ستاد استانی مدیریت بیماری 
کرونا به ریاست وزیر بهداشت گفت:یکبار برای همیشه بایستی 
مشکل کمبود تخت بیمارســتانی در هرمزگان برطرف شود.
 در بحث کمبود تخت های بیمارســتان، هرمزگان با مشکلات 
عدیده ای رو به رو اســت و پیش از کرونا بیش از 50 درصد 
از متوسط کشــوری پایین تر بودیم و امروز هم همان مشکل 
وجود دارد که امیدواریم یکبار برای همیشه این مشکل برطرف 
شود.مرادی در نشست فوق العاده ستاد استانی مدیریت بیماری 
کرونا در هرمزگان، افزود: شرایط استان هرمزگان فوق بحرانی 
است و این شرایط برای مسئولان، مردم و آحاد جامعه بسیار 
سخت و برای نمایندگان هرمزگان در مجلس سخت تر است.
وی با بیان اینکه در هر شهرستان شاهد مشکلات فراوانی در 
بخش بهداشت و درمان هســتیم، اظهار کرد: از ابتدای شیوع 
کرونا هم در کنار مســئولان بودیم، هم در کنار مردم و هم در 
کنار دانشگاه علوم پزشکی و تمامی سختی ها و مشکلات را 
درک می کنیم.در بحث کمبود تخت های بیمارستان هرمزگان 
با مشــکلات عدیده ای رو به رو است و پیش از کرونا نیز این 
موضوع پر رنگ بود و امروز هم همان مشــکل وجود دارد که 
امیدواریم یکبار برای همیشــه این مشکل برطرف شود.وی با 
اشاره به اینکه هرمزگان در بخش آمبولانس های اورژانس با 
مشکل بسیاری مواجه است و علی رغم زحمات کشیده شده، 
هنوز مشکلات فراوانی در این حوزه وجود دارد، تصریح کرد: 
بدهی دانشگاه علوم پزشــکی هرمزگان بابت دارو نیز امروز 
به یک مشــکل جدی رو به رو شده و آقای دکتر فرشیدی و 
دانشــگاه علوم پزشکی از تمامی ظرفیت هایش بهره برده، اما 
اکنون وقت حمایت دولت و وزارت بهداشــت و درمان برای 
رفع این مشکل است.این نماینده مجلس ادامه داد: درخصوص 
بیمارســتان کودکان بندرعباس جلســه ای با پالایشگاه نفت 
بندرعباس برگزار و 180 میلیارد تومان برای تکمیل این پروژه 
در نظر گرفته شــد که امیدواریم وزارت بهداشت و درمان در 
بحث تأمین تجهیزات پزشــکی و درمانی یاور ما باشند.وی با 
بیان اینکه در شهرستان بندرخمیر نیز بیمارستانی وجود دارد که 
کارخانه سیمان خمیر قبول کرد بخشی از توسعه این بیمارستان 
را در دستور کار قرار دهدکه با عزم نیاز به حمایت دولت برای 
تکمیل آن است، خاطرنشــان کرد: جزیره قشم 120 کیلومتر 
طول دارد که تا 50 کیلومتر می توانند به جزیره قشــم مراجعه 
کنند، اما از باســعیدو به بعد هیچ امکانات درمانی وجود ندارد 
و مشکلات زیادی پابرجاست.مرادی اضافه کرد: در تلاشیم که 
بیمارستان درمان بستری برای تحت پوشش قرار دادن 50 هزار 
نفر در مرکز راه اندازی شود که همت وزارت بهداشت و درمان 
را در این راه می طلبد.وی با اشــاره به اینکه به تازگی فوت 
یک نوجوان در شهرستان حاجی آباد بر اثر عقرب زدگی نیز 
در فضای مجازی مطرح شد که بنده خود به منزل خانواده آن 
مرحوم رفته و به دلجویی از خانواده اش پرداختم، اظهار کرد: 
از مشکلات بخش فارغان نیاز به درمانگاه شبانه روزی است 
زیرا از ســاعت 20 به بعد رسیدگی درمانی به بیماران بسیار 
 سخت است و مشــکلات این چنینی برای شهروندان بوجود 
می آید.مرادی گفت: می دانم وزیر بهداشــت و درمان فشــار 
ســختی را بر دوش دارد و اطمینان دارم مردم قدردان زحمات 
وزیر بهداشت و کادر درمان هستند و امیدوارم با تلاشی چند 
برابر در مســیر توسعه روند سلامت و بهداشت کشور حرکت 

  علی زارعیکنید.

تداوم چالش بهداشت ودرمان هرمزگان 

 گــروه خبر // نماینده ولی فقیــه در هرمزگان گفت: 
بســیاری از بیماران هرمزگانی امکان درمان خود در 
هرمزگان را نمی یابند و به استانهای فارس و یزد می روند.

   به گزارش  مهر، حجت الاسلام محمد عبادی زاده در جلسه 
ستاد استانی کرونا که با حضور سعید نمکی وزیر بهداشت و 
درمان برگزار شد؛ وزیر بهداشت را وزیری در میدان دانست 
و از کادر بهداشــت و درمان استان تشکر کرد.وی بیان کرد: 
کرونا یک فرصت خوبی را از یک جهاتی برای هرمزگان ایجاد 

کرد تا بتوانیم بخشی از خلاهایی که در حوزه زیرساخت ها و 
تجهیزات و امکانات بهداشت و درمان وجود داشت را تامین 
کنیم.عبادی زاده افزود: از این بابت فکر می کنم اقدامات بسیار 
خوبی صورت گرفت و این موضوع نوید بخش این است که 
در آینده شرایط را بهبود ببخشیم.امام جمعه بندرعباس اظهار 
داشــت: ما تا به حال در استان هرمزگان برای شرایط بحران 
امکانات و تجهیزات پزشکی مان تست نشده بود و امسال با 
توجه به وضعیت بدی که به لحاظ کرونایی در اســتان حاکم 

است به نظر می آید که نقایص، کمبودها و نارسائی ها خودش 
را نشان داد و قطعا استان هرمزگان علیرغم اینکه در سال های 
گذشته امکان خوبی را توانست تامین کند اما هنوز فاصله ما 
با استان های برخوردار بسیار زیاد است.وی تصریح کرد: گواه 
این فاصله این اســت که امروز ما در استان هرمزگان شاهد 
این هستیم که بسیاری از بیماران هرمزگانی امکان درمان خود 
در هرمزگان را نمی یابند و راهی استان های همجوار همچون 

فارس و یزد می شوند.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان:

بسیاری از هرمزگانی ها برای درمان به فارس و یزد می روند

پشت پرده سیاست 

  
تازه های مطبوعات

کیهان - این روزنامه درواکنش به گزارش وزیر خارجه به مردم در مطلبی با عنوان »آقای 
ظریف! نه برجام روســفید می شود نه دولت« نوشت: »وزارت خارجه این گونه القا کرده 
که آمریکا و اروپا پذیرفته اند که تحریم ها را لغو کنند و اگر توافق در وین حاصل شود، لغو 
تحریم ها را در پی خواهد داشت. ظریف به جای عذرخواهی از مردم، به دستاورد تراشی 
و بزک برجام روی آورده است. وزارت خارجه فیلم نامه ادامه مذاکرات را نوشته و انتظار 

دارد دولت آینده نیز در همین ریل حرکت کند«.
جمهوری اسلامی - این روزنامه  نوشت: در حالی که دولت دوازدهم روزهای پایانی خود 
را سپری می کند، برخی رسانه های وابسته به جریان اصولگرایی در همدان حملات تندی 
را علیه دولت مستقر برنامه ریزی کرده اند به طوری که در سلسله گزارش ها به دنبال القای 
آن هســتند که دولت عامدانه در حال ایجاد مشکل در صنایع غذایی مرتبط با کشاورزی 

و امور دامی است.
همشــهری - این روزنامه در گزارشی تحلیلی درباره گزارش وزیرخارجه در خصوص 
برجام نوشت: »این گزارش روشن می کند که مقامات ایران در همه سطوح توجه داشته اند 
کــه در جریان یک مذاکره با طرف های خارجی امکان این که یک طرف از قبل مواضع 
نهایی خود را مطرح کند و خواستار تأیید همه آن ها توسط دیگران شود، وجود ندارد؛ چه 
این که در چنین صورتی اساسا مذاکره منتفی است و کار تنها به ابلاغ نظرات و تکلیف به 

تأیید آن ها توسط طرف های خارجی محدود می شود.«
فرهیختگان - این روزنامه در گزارشی با تیتر »شرح ناکامی« درباره گزارش ظریف به مردم 
نوشت: »مهم ترین مشکلی که در جای جای این متن قابل مشاهده است، نگارش نامتوازن 
آن است. تیم وزارت خارجه به جای تلاش برای ارائه روابط بی طرفانه و واقعی، همت خود 
را صرف نگارش یک گزارش تبلیغاتی کرده است و به بخش هایی که به عنوان دستاورد 
خوانده می شــود، به صورت مبسوط پرداخته و از بخش هایی که حاصل ناکامی هاست، 
به صورتی گذرا عبور کرده است. این وضعیت درحالی است که به صورت طبیعی باید در 

گزارش به این بخش ها با دقت بیشتری پرداخته شود.«
توصیه های آیت ا... جوادی آملی به رئیسی 

رئیس جمهور منتخب  شامگاه دوشنبه در دیدار با آیت ا... العظمی عبدا... جوادی آملی، با 
تبریک فرارسیدن ماه ذی الحجه و تشکر از نقش آفرینی ایشان در عرصه های مختلف به 
ویژه انتخابات اخیر، با اشاره به این که در پی انتخابات اخیر، مردم امید به تغییر وضعیت پیدا 
کرده اند، تصریح کرد: یکی از الزامات به فعلیت رساندن ظرفیت های کشور برای پیشرفت و 
آبادانی، این است که نگاه های شخصی و جناحی کنار گذاشته شود و هر کسی که می تواند 
در مســیر پیشرفت و تحول کشور اثرگذار باشد، به میدان بیاید. حضرت آیت ا... العظمی 
جوادی آملی نیز با اشاره به فرازهایی از نهج البلاغه، مردم را در نظر حضرت علی)ع( دو 
دسته دانست و اظهار کرد: حضرت اگر چه رفتار و کردار مردم کوفه را نکوهش می کنند، 
اما در نامه مهمی که به مالک اشتر می نویسند، مردم را همچون نماز، ستون دین و شایسته 
خدمت بی منت معرفی می کنند. این مرجع تقلید در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به 
آیاتی از قرآن کریم تصریح کرد: قرآن تأکید دارد که زیر بار هر صلحی نباید رفت. برخی 
ســازش ها هست که ظاهرش سازش، اما باطنش سوزش است، بنابراین به دستور قرآن 

نباید زیر بار آن ها رفت. / پایگاه اطلاع رسانی سید ابراهیم رئیسی

محمد مصدق؛ معاون اول اژه ای 
سخنگوی دستگاه قضا از انتخاب معاون اول قوه قضاییه، تهیه فهرست تمامی محکومان امنیتی به 
دســتور اژه ای و دستگیری ۷ نفر در خصوص تخلفات کنکوری خبر داد.غلامحسین اسماعیلی 
سخنگوی دستگاه قضا در نشست خبری خود، از انتخاب حجت الاسلام والمسلمین »محمد مصدق« 
به عنوان معاون اول قوه قضاییه خبر داد، از دستور رئیس قوه قضاییه برای تهیه فهرست محکومان 
امنیتی به منظور برخورداری از ارفاقات قانونی سخن گفت و گریزی هم به موضوع تخلفات کنکوری 
زد. به گزارش میزان، سخنگوی قوه قضاییه در بخش ابتدایی سخنان خود، با اشاره به اهتمام بیشتر 
دوره جدید قوه قضاییه در برخورد با فساد از انتصاب معاون اول جدید قوه قضاییه خبر داد: »پیگیری 
مستمر برنامه ها و اجرای آن در برنامه زمانی مشخص در این دوره به طور خاص مورد تاکید است 
و اولین بخشی هم که اجرا شد مربوط به ریاست قوه قضاییه بود که دیروز از سوی ایشان اعلام شد 
ظرف یکی دو روز معاون اول قوه قضاییه انتخاب می شود و بعد از جلسه و در نشست تخصصی 
حجت الاسلام والمسلمین محمد مصدق به عنوان معاون اول قوه قضاییه انتخاب شد. وی تاکنون به 
عنوان رئیس دیوان عدالت اداری مشــغول خدمت بود و امروز در سنگر جدید مشغول کار خواهد 
شد.« »مصدق« پیشتر نیز سرپرستی معاونت حقوقی قوه قضاییه را برعهده داشت. اسماعیلی در بخش 
دیگری از سخنان خود به اقدام اخیر حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای در خصوص برقراری 
ارتباط با نخبگان علمی و فرهنگی اشاره کرد که به نظر خواهی از آنان پرداخته و از وصول بیش از 
5۶0 پیشنهاد و نظریه از سوی نخبگان و اصحاب فرهنگ و رسانه  سخن گفت: »شنیدن گلایه ها، 
انتقادات، انتظارات، پیشنهادها و ایده های جدید از زبان آحاد مردم به ویژه نخبگان، مدنظر مسئولان 
قوه قضاییه در دوره جدید است. تماس هایی که در آغاز دوره و آغاز مسئولیت آقای محسنی اژه ای 
با اشــخاص و افراد به ویژه استادان حوزه و دانشگاه و اصحاب فرهنگ و رسانه انجام شد، در این 
مسیر تعریف می شود. بسیار خرسندیم که اعلام کنیم در همین چند روز با ایجاد مسیر و کانال ارتباطی 
با نخبگان و اصحاب فرهنگ و رسانه بیش از 5۶0 پیشنهاد و نظریه واصل شده است.« اسماعیلی 
همچنین محور های اصلی پیشنهادهای رسیده را در حوزه هایی مانند پرونده های مطرح شده در افکار 
عمومی، ابعاد سند تحول قضایی و گزارشگری فساد در بخش های مختلف اعلام و بیان کرد که همه 
این پیام ها با دقت مطالعه و دسته بندی شده و بخش قابل توجهی از این مطالب را ریاست جدید قوه 
قضاییه شخصا ملاحظه کرده و مورد توجه قرار داده است. سخنگوی قوه عدلیه، در ادامه اظهارات 
خود از دستور ویژه اژه ای برای ارفاق به محکومان امنیتی سخن گفت: »در همین آغازین روز های 
مسئولیت، حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای دستور داد فهرست تمامی محکومان امنیتی کشور 
با قید نوع جرم، میزان مجازات و همچنین نحوه رفتار آن ها در ایام تحمل محکومیت و وضعیت فعلی 
آن ها تهیه و بررسی شود و هر کدام از این محکومان امنیتی و همچنین محکومان حوزه رسانه و هنر 
که شایســتگی و استحقاق برخورداری از هر نوع ارفاق قانونی را داشته باشند، ارفاقات قانونی در 
چارچوب ضوابط و مقررات برای آن ها اعمال خواهد شد.« وی همچنین در خصوص ادعای تخلف 
در کنکور اعلام کرد که در دادسرای عمومی و انقلاب تهران، شش پرونده تشکیل شده است: »ما در 
برگزاری کنکور اخیر، گزارش هایی هم در حوزه خرید و فروش سوالات البته به صورت محدود 
و هم افشــای سوالات داشتیم. در این خصوص در دادسرای عمومی و انقلاب تهران، شش پرونده 
تشکیل شده است. در یکی از این پرونده ها هفت نفر از متهمان مرتبط، دستگیر و شناسایی شدند، در 
برخی از پرونده های دیگر یک یا دو نفر دستگیر و در یکی دو پرونده نیز متهمان شناسایی شدند و 
تحت تعقیب قرار دارند، این موضوع به صورت جدی در دستور کار دادسرای عمومی و انقلاب تهران 
قرار دارد.« اسماعیلی همچنین درباره حادثه اتوبوس خبرنگاران گفت که نتیجه کارشناسی اعلام شده 

و بر اساس آن 50 درصد  تقصیرمتوجه راننده و 50 درصد متوجه دیگر متولیان بوده است.

انعکاس

همشهری آنلاین مدعی شد: شهره پیرانی همسر شهید داریوش رضایی نژاد در جدیدترین 
 نوشــته خود درباره جزئیات شهادت همسرش، تلویحا اشــاره کرده که تروریست ها 
توانسته اند فرار کنند و دستگیر نشده اند، این در حالی است که وزیر اطلاعات وقت در 

سال 91 مدعی شده بود تیم ترور دستگیر شده اند.
عصرایران نوشت: کدخدایی، درباره این که آیا قرار است از سمت سخنگویی خداحافظی 
کنید؟ گفت: ان شــاءا... قولی را که به مردم داده بودیم و در سال گذشته گفته بودیم که 
امسال سال آخر فعالیت در این سمت است؛ عملیاتی می کنیم. بهتر است جوان ها در این 
عرصه بیایند و سکاندار این مسئولیت شوند و ان شاءا... طرح نو و فکر نو داشته باشند.

دورهفتم وین پس از تحلیف؟ 
ایران هنوز درباره دور هفتم مذاکرات وین که شاید آخرین دور باشد، اظهارنظری نکرده 
و به نظر می رســد سعی دارد نشان دهد عجله ای برای این کار ندارد. با این حال روز 
گذشته هم روسیه و هم آمریکا درباره برگزاری دور هفتم مذاکرات وین اظهار امیدواری 
کردند. در عین حال یک منبع آگاه در تهران به روزنامه خراسان گفت که احتمال کمی برای 
انجام دور جدید مذاکرات تا قبل از شروع کار دولت جدید ایران وجود دارد. روز دوشنبه 
نیز خطیب زاده سخنگوی وزارت خارجه کشورمان تاکید کرده بود که به پایان مذاکرات 
وین نزدیک شده ایم با این حال برای دولت های دوازدهم و سیزدهم آن چه اهمیت دارد، 
دستیابی به منافع عالیه مردم اســت و زمان در این جا اهمیت ثانوی دارد. به گزارش 
خراسان »میخائیل اولیانوف«، نماینده دایم روسیه در سازمان های بین المللی مستقر در 
وین که این روزها جدیدترین مواضع دیپلماتیک روس ها در خصوص مذاکرات برجامی 
را توئیت می کند، این بار در مصاحبه با روزنامه »کامرسنت« در پاسخ به سوالی درباره 
این که مذاکرات برجامی در وین چه زمانی آغاز می شود، گفت: »تا امروز، هیچ کس از 
جمله ایران پاسخی به این سوال نداده است.« اولیانوف ادامه داد: »قابل درک است. ایران 
 به تازگی رئیس جمهور}جدید{ انتخاب کرده و تیم جدیدی قرار است روی کار بیاید. 
آن ها برای در دست گرفتن امور به زمان نیاز دارند.« وی اضافه کرد: »نظر ما این است 
که مذاکرات هر چه زودتر آغاز شود بهتر است اما فکر می کنم گفت وگوها زودتر از 10 
روز دیگر شروع نمی شود، شاید هم دیرتر از این موعد.« اولیانوف گفت که 90درصد 
کار انجام شــده اما 10 درصد باقی مانده شامل مسائلی حساس از لحاظ سیاسی است 
که می تواند باعث عقبگرد شود. با این حال وی همانند گذشته یادآوری کرد که تلاش 
ایران برای دریافت ضمانت از آمریکا در خصوص تکرار نشدن تجربه خروج مجدد از 
برجام یکی از موانع موجود در پیشرفت گفت و گوهاست. از سوی دیگر »ند پرایس«، 
سخنگوی وزارت خارجه آمریکا که کشورش عامل اصلی به هم خوردن برجام بوده در 
نشست خبری خود مدعی شد واشنگتن آماده بازگشت به دور هفتم مذاکرات وین در 
خصوص برجام است و این کشور ضرب الاجلی برای بازگشت به دور هفتم مذاکرات 
وین تعیین نمی کند. ســخنگوی وزارت خارجه آمریکا همچنین مدعی شد تنها تهران 
می تواند بگوید که این مذاکرات چه زمانی از سر گرفته خواهد شد. ند پرایس در عین 
حال تصریح کرد: »در خصــوص این گفت وگوها ضرب الاجلی تعیین نمی کنیم اما با 
گذشت زمان، پیشرفت های هسته ای ایران، روی دیدگاهمان درباره بازگشت به برجام، 

اثر خواهد گذاشت.«

گروه خبر//  نماینده مردم شرق هرمزگان در مجلس 
گفت: بیمارستان های شرق هرمزگان با کمبود نیرو 

روبرو هستند.
   حســین رئیسی در نشست فوق العاده ستاد استانی 
مدیریت بیماری کرونا در هرمزگان که با حضور وزیر 
بهداشت برگزار شد، بیان داشت: یکی از مشکلاتمان 
در حوزه بهداشت و درمان پراکندگی و مسافت های 
طولانی و راه های مناســب و عدم دسترسی به مراکز 
درمانی در شرق هرمزگان است.وی با بیان اینکه در 
فاصله 1۴0 کیلومتری تا لیردف در شهرستان جاسک 

منطقه ای به نام نوگین و گیشــدان وجود دارد که از 
18 پارچه آبادی برخوردار است، اظهار کرد: در این 
منطقه کوهستانی هیچ مرکز بهداشتی و درمانی وجود 
ندارد و خواهشــمندم به این منطقه رسیدگی فوری 
شود.رئیسی با اشــاره به اینکه بیمارستان جاسک و 
بشاگرد نه از امکانات مناســب بستری برخوردارند 
نه نیروی متخصص کافی وجــود دارد، تصریح کرد: 
بیماران این منطقه ناچارند به میناب اعزام شــوند در 
حالــی که از امکانات حمل و نقــل درمانی همچون 
آمبولانس محرومند.وی با بیان اینکه بیمارستان حضر 

ابوالفضل )ع( میناب جواز تاسیسش 11۶ تختخوابی 
اســت که اکنون 280 بیمار در این بیمارستان بستری 
هســتند، عنوان کــرد: به طور حتم با مشــکلات و 
امکانات مختلفی رو به رو اســت، این در حالی است 
که بیمارســتان دوم میناب پس از این مدت تنها 20 
درصد پیشرفت فیزیکی داشته است در حالی که باید 
این بیمارستان ها هم جور میناب را بکشد هم جاسک 
و بشاگرد و شهرستان های جنوب استان کرمان و این 
مشــکلات در وضعیت فعلی دوچندان شده است.این 
نماینــده مجلس ادامه داد: بیمارســتان رودان هم از 

امکانات مناسبی برخودار نیست و در بخش آمبولانس 
مشــکلات عدیده ای وجود دارد که نیاز به رسیدگی 
فوری اســت.وی با اشــاره به اینکه امکانات خنک 
کننده در بیمارستان های میناب و رودان باید افزایش 
یابد، عنوان کرد: نیاز به ایجاد بسته های تشویقی برای 
ماندگاری نیروهای ماندگار در بیمارستان بشاگرد و 
جاسک هستیم.رئیسی با بیان اینکه باید سهمیه مناسبی 
برای مناطق محروم قرار داده شود تا شاهد ماندگاری 
نیروهای متخصص در شرق استان باشیم، اضافه کرد: 
شرق استان در کنار کشورهای همسایه وجود دارد و 
باید بحث واکسیناسیون و سرعت آن جدی گرفته شود 
تا شاهد شیوع ویروس کرونا آن هم از نوع دلتا نباشیم.
به گزارش مهر، وی اضافه کرد: شــبانه روزی شدن 
مراکز درمانی بخش های شــرق استان نیاز جدی و 

فوری است.

نماینده مردم شرق هرمزگان در مجلس عنوان کرد

کمبود نیرو در بیمارستان های شرق هرمزگان 

گروه خبر //  مدیرکل تامین اجتماعی 
این  پرداختی های  گفــت:  هرمزگان 
اســتان در بخش های  در  ســازمان 
تعهدهای کوتاه مدت و بلند مدت در 
سال ۱۴۰۰ نســبت به سال قبل از آن، 
داشــته  افزایش  درصد  ماهیانه ۲۵۰ 

است.
  عبــاس اکبری به مناســبت هفته تامین 
اجتماعی اظهار داشــت: عمده علت این 
بالاتــر بردن کمــک هزینه ها،  افزایش، 
 افزایش مســتمری بگیران و اجرای طرح 
متناسب ســازی مســتمری ها است.وی 
ادامه داد: بیشــتر منابع مالی این سازمان 
از دریافــت حق بیمه تامین می شــود و 
 در صورت دریافت نشــدن به موقع حق 
بیمه ها، سازمان تامین اجتماعی را در ارائه 
خدمات با مشکلات و چالش هایی مواجه 
می کند.وی اضافه کــرد: برای تداوم بهتر 

خدمت دهی به گروه های تحت پوشــش 
از نهادها، سازمانها، کارفرمایان و صاحبان 
کسب وکار تقاضا داریم بیمه پردازی را به 
موقع انجام دهند.مدیرکل تامین اجتماعی 
هرمزگان درادامه این نشست اظهار داشت: 
هم اکنون این سازمان2۶هزار میلیارد ریال 
از کارگاه های مختلف در اســتان مطالبه 
دارد.اکبری افزود: هلدینگ بسیار مهم و با 
اهمیتی همچون کشتی سازی خلیج فارس 
با یک هزار و 128میلیارد ریال بیشترین 
بدهــی را در حوزه صنایع در هرمزگان به 
ســازمان تامین اجتماعی دارد ولی با این 
وجود  در ســال گذشــته مساعدت های 
زیادی به این مجموعه شــده تا خللی در 
دریافت خدمت توســط بیمه شدگان آن 
 ایجاد نشود.وی بیان کرد: در حوزه نهادها و 
سازمان ها شهرداری بندرعباس هم حدود 
130 میلیارد تومان بــه تامین اجتماعی 

بدهی دارد که در 2 سال گذشته نشست های 
زیادی برای آن برگزار و توافق های متعددی 
به عمل آمد اما شهرداری به تعهدهای خود 
عمل نکرده است.مدیرکل تامین اجتماعی 
هرمزگان گفت: این سازمان باید منافع همه 
شــرکای خود را در نظر گرفته و با توجه 
به درآمد هزینه ای بودن ســازمان و عدم 
اســتفاده از منابع دولتی، دریافت به موقع 
حــق بیمه ها در ارائه خدمات با کیفیت تر 
آن اهمیــت فراوانی دارد.اکبری تاکید کرد:  
55 درصد جمعیت هرمزگان زیر پوشش 
تامین اجتماعی قرار دارند و این ســازمان 
نقش مهمی در امنیت و آرامش جامعه دارد.
مدیر درمان تامین اجتماعی هرمزگان گفت: 
2 هزار میلیارد ریال مطالبات مراکز طرف 
قرارداد و دانشــگاه علوم پزشکی تا آذر 
سال گذشته پرداخت شد.دکتر مریم امیری 
هم بــا حضور در خبرگــزاری جمهوری 

اسلامی هرمزگان اظهار داشت: ۶0 درصد 
با  مطالبه های دانشــگاه علوم پزشــکی 
دریافت اســناد پرداخت و ۴0 درصد هم 
پس از بررسی ســندها پرداخت می شود.
وی دربخش دیگری از سخنان خود بیان 
داشت: تامین اجتماعی در هرمزگان دارای 
8 مرکز درمانی و یک بیمارســتان ملکی 
300 تختخوابی است که اکنون 2۶9 تخت 
 آن فعال اســت و این تخت ها به صورت 
مرحله ای فعال می شود.وی ادامه داد: مجوز 
احداث پنج مرکز درمانی براســاس طرح 
پارسیان  برای شهرستان های  نگری  آینده 
)گاوبندی(، بستک، حاجی آباد، بندرلنگه 
وجزیره کیش گرفته شــده است و درحال 
پیگیری جذب اعتبــارات و ملزومات آن 
هستیم.مدیر درمان تامین اجتماعی هرمزگان 
ابراز داشت:  طرح حذف دفترچه درمانی که 
از چهار سال قبل شروع شده بود در 2 سال 

گذشــته به صورت جدی تر در استان ها به 
صورت آزمایشی درحال اجراست ،تا کنون 
بیش از ۷00 هزار نسخه توسط پزشکان، 
پاراکلینیک و داروخانه ها تولید شده است و 
کاهش هزینه ها و مراجعه های غیر ضروری 
از جمله اهداف این طرح است.به گزارش 
ایرنا ؛ امیری  یاد آور شــد: پنج هزار بیمار 
کرونایی توسط پزشکان بخش درمان تامین 
اجتماعی هرمزگان ویزیت شــده اند که 2 
هزار و 300 بیمــار قطعی کرونا بودند که 
بستری شده اند، همچنین پنج هزار و 200 
زایمان و 1۷ هزار بستری در مراکز ملکی 

در سال گذشته انجام شد.

مدیرکل تامین اجتماعی استان خبر داد

افزایش ۲۵۰ درصدی پرداختی های تامین اجتماعی هرمزگان

 شورای امر به معروف و نهیمن چادرم را دوست دارم
 از منکر شیلات هرمزگان
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سال بیستم شماره 3651

چشم انداز اقتصادی شهر جناح

گروه گزارش//  شــهر جناح در پسکرانه های 
اقتصادی  خلیج فارس دارای پتانســیل های 
زیادی می باشــد و این شهر همواره یک شهر 
تجاری و تاثیر پذیرفته از اقتصاد دریامحور بوده 

است.
   بر اثر فعالیت های تجاری این شــهر تاریخی 
طبقه تجار شــکل گرفت که در سواحل شمالی 
و جنوبــی خلیج فارس به فعالیــت خود ادامه 
 دادند. این تجار همــواره یار و یاور همدیگر در 
مکان های متعدد بوده و با تلاش خود توانستند 
کارهای عمرانی زیادی در شهر جناح انجام دهند. 
ســابقه نقش تجار را می بایســت در ارتباط با 
پتانسیل های اقتصادی شهر جناح جستجو کرد. 
بســیاری از تجار از مکان های دیگر و به ویژه 
از مناطق استان فارس و بنادر نیز به شهر جناح 
مهاجرت کردند. در مسیر تجاری بودن شهر جناح 
همواره یک امتیاز مهم برای شــهر جناح بود که 
باعث گسترش ثروت در این شهر گردید. تجار 
این شهر دارای سیاســت تجاری خوبی بوده و 
علی رغم نــا امنی های متعدد صورت گرفته در 
مسیر خور جناح و مورد هجوم قرار گرفتن شهر 
جناح، باز هم این شهر موقعیت اقتصادی خود را 
حفظ نموده و دوبــاره از اقتصاد آن احیا گردید. 
چون تجار آن شهر فنون تجارت را به خوبی یاد 
گرفته بودند و دوباره با شیوه های جدید، تجارت 
خود را ادامه می دادنــد. واردات و صادراتی که 
از مســیر خورجناح صورت می گرفت در نوع 
خــود جالب توجه بود و شــامل کالاهای نظیر 
محصولات کشــاورزی و خرما جهت صادرات 
و کالاهای نظیر پارچه، برنج، شــکر قند و غیره 
بوده است. این نوشتار که با حمایت های فرهنگی 
شورای اسلامی شــهر جناح و شهردار فرهنگ 
دوست و پرتلاش این شهر جناب آقای مهندس 
محمد جلالی به رشــته تحریــر در می آید در 
 نظر دارد به چشــم انداز اقتصادی شهر جناح از 
نگاه های متعدد بپردازد. مکاری های جناحی در 
نقل و انتقال کالا از شــهر جناح به مناطق دور و 
نزدیک نقش زیادی داشتند. تجارت کالا و حمل 
و نقل از مســیر خورجناح نیاز به سیستم منظم 
حمل و نقل داشــت. جناح در امر حمل و نقل 
کالا هم پیشــرو بوده و بیشتر چارپایان قافله از 
آن مکاری های جناحی بود. مکاری ها چارپایان 
زیادی داشــتند که در خانه های بزرگ جناح از 
آن ها نگهداری می شــد. تلفــات چارپایان در 
مسیر کوهســتانی خورجناح هم زیاد بوده است 
و بارها پیش آمده کــه حیوانات از بالای کوه با 
بار پرت شــده و یا در اثر باران های سیل آسا 

و بســته بودن مسیر، بسیاری از چارپایان را آب 
برده اســت. مســیر خورجناح همواره مسیر پر 
ترددی برای دوران های تاریخی بوده اســت. در 
مجموع مسیرهای ارتباطی نقش مهمی در آبادانی 
و شــکوفایی یک منطقه داشته و دارند. برخی از 
مسیرهای تاریخی در بستر زمان شکل گرفته و 
پیوند دهنــده فرهنگ های متعدد در یک منطقه 
جغرافیایی نیز هستند. قرار گرفتن سلسله جبال 
زاگرس در بیشتر بخش های خلیج فارس باعث 
گردیده اســت که دریا از پسکرانه ها جدا شده 
و در بســیاری از موارد مردم پسکرانه ها برای 
 رسیدن به کرانه و منافع آن کوه ها و گردنه های 
 متعدد را دور بزنند. اما مــردم مناطق متعدد در 
پســکرانه های خلیج فــارس از طرق متعدد و 
بویژه کتــل ها و دره های موجــود در کوه ها، 
موفق به ایجاد مســیرهای میان بــر و راه های 
مالرو گردیدند. بسیاری از راه ها مالرو در بستر 
زمان و پیشرفت تکنولوژی تبدیل به جاده های 
آسفالته شــده و مردم پسکرانه ها با فاصله کمتر 
خــود را به کرانه های خلیج فارس رســاندند. 
راه خور جناج در شهرســتان بستک که یک راه 
تاریخی می باشد، همواره متصل کننده شهرستان 
بستک به منطقه شیبکوه و در نهایت خلیج فارس 
اســت. راه خور جناح در اواخــر دوره صفویه 
بســیار فعال بوده است و یکی از مسیرهای مهم 

تجاری برای انتقــال کالا از بنادر لنگه، کنگ و 
منطقه شیبکوه به شــهر جناح، منطقه بستک و 
در نهایت اســتان فارس از مسیرهای متعدد بوده 
است. این مســیر تاریخی علاوه بر این که مسیر 
واردات کالا به شهر جناح و منطقه بستک بوده، 
 نقش صادرات کالا را هم از این مناطق به سواحل 
خلیج فارس را بر عهده داشــته اســت. غلات، 
حبوبات و خرما از مناطــق ارد، جویم و جهرم 
به شــهر جنــاح آورده شــده و از طریق خور 
جنــاح به ســواحل و در بســیاری از موارد به 
کشــورهای حوضه جنوبی خلیج فارس صادر 
می شــده است. مسیر 42 کیلومتری خورجناح، 
مســیری متروکه نبوده است، بلکه در بین مسیر 
نخلســتان، چاه تاریخی دوک، کاروانســراها و 
دیگر ساختارهای ســکونتی به صورت جسته 
و گریخته وجود داشــته است. چهارپایانی نظیر 
شــتر، الاغ و قاطر به صورت قافله های متعدد، 
 اقدام به حمــل و انتقال بار می نمودند. شــاید 
می توان گفت این مســیر تاریخی از مسیرهای 
 بســیار پر تردد بوده است. بیشترین مشکلی که 
 قافله ها در این مسیر با آن مواجه بودند، مسئله 
نا امنی در این مسیر بوده است. اسناد و مدارک زیادی 
وجود دارد که نشان می دهد قافله های زیادی در 
 این مســیر مورد غارت قرار گرفته اند و بیشتر 
غارت ها در زمانی صورت می گرفت که دولت 

مرکزی ضعیف بوده و امنیت مناطق خلیج فارس 
به تبع آن دچار خلل می گردید. با چنین پیشینه 
اقتصادی و حتی زمانی که مســیر خورجناح از 
رونق افتاد با توجه به شکل گیری طبقه تجار در 
شــهر جناح، این شهر همچنان ماهیت اقتصادی 
خود را حفظ نمود. تجار زیادی از شــهر جناح 
 به شــهرهای ایران و کشــورهای حوزه جنوبی 
خلیج فارس نقل مکان کردند و برخی از آن ها به 
شهر جناح بازگشته و در این شهر سرمایه گذاری 
کردند. با توجه به سرمایه خوبی که تجار جناحی 
دارند، می توانند برخــی از کالاها را به صورت 
نسیه و مدت دار به مشتری های جناحی و مناطق 
اطراف نیــز بدهند. همین عامل باعث گردیده تا 
از منطقه فرامرزان و روســتاهای اطراف جناح 
افراد زیادی به جناح آمده و از این شــهر خرید 
 کنند. اقتصاد کنونی جناح به شیوه های متعددی 
می چرخد. جناحی های زیادی در شــهرهای 
 بــزرگ ایــران و کشــورهای حــوزه جنوبی 
خلیج فارس به کار مشــغولند. این شهر تاریخی 
جمعیت انبوهی دارد که بسیاری از مراکز خرید 
را مقرون به صرفه نموده اســت. اما چشم انداز 
اقتصادی شهر جناح می تواند به شدت تحت تاثیر 
احیا مسیر خور جناح و مسائلی نظیر گردشگری 
باشــد. نزدیکی بــه دریا و اســتفاده از اقتصاد 
دریامحور می تواند نقش مهمی در چشــم انداز 

اقتصادی شهر جناح ایفا نماید. ایجاد خانه های 
بومگردی در این شــهر تاریخی و ایجاد شهرک 
صنعتی نیز می تواند در آینده اقتصادی این شهر 
تاثیر وافری داشته باشد. در دو سال اخیر شیوع 
ویروس کرونا ضربه سنگینی به اقتصاد جناح وارد 
نموده و بسیاری از کارخانه ها و صنایع این شهر 
تعطیل گردید. این ویروس عالم گیر اقتصاد جناح 
را همانند ســایر مناطق جناح رو به تحلیل برد. 
اما با وجود این چشم انداز روشنی برای اقتصاد 
شــهر جناح وجود دارد. کارگاه های شهر جناح 
می تواند در آینده نزدیک رشــد دو چندانی پیدا 
نمایند. شهر جناح همواره یک شهر کارگاهی بوده 
و کارگاه های این شهر توسط سرمایه داران این 
شهر ایجاد شده و باعث اشتغال جوانان این شهر 
گردیده است. از سوی دیگر شهر جناح می تواند 
در آینده یک شهر خلاق فرهنگی گردد. چون با 
 وجود کتابخانه ها و اهل فرهنگ در این شــهر، 
می تــوان به آینده آن خوشــبین بــود. فاصله 
طبقاتی در شهر جناح به نسبت برخی از شهرها 
کم بوده و تجار و اغنیا این شــهر به فقرا و افراد 
کم بضاعت کمک نمــوده و این باعث محبوبیت 
تجار در شــهر جناح گردیده و این می تواند در 
چشم انداز آتی شــهر جناح هم ادامه پیدا کند.

 گردشــگری و بــه ویژه گردشــگری فرهنگی 
می تواند نقش زیادی در چشــم انداز اقتصادی 
شــهر جناح ایفا نماید. چون بــا احیا کامل راه 
خور جناح، گردشــگران مناطق مناطق دیگر به 
 ویژه بندرچارک و جزیره کیش به شــهر جناح 
می آیند و یا از استان فارس و استان های مرکزی 
ایران گردشــگران از راه خور جناح به کیش و 
بندرچارک خواهند رفــت. بنابراین با توجه به 
پتانسیل های گردشــگری فرهنگی و از جمله 
تنب پرگان می توان به توسعه گردشگری و ایجاد 
ثروت از این طریق در شهر جناح خوشبین بود. 
ایجاد زیرساخت های گردشگری و به ویژه ایجاد 
بومگردی ها می تواند تاثیــر زیادی در جذب 
ثروت در آینده اقتصادی شهر جناح داشته باشد. 
شهر جناح در حال حاضر هم تحت تاثیر اقتصاد 
دریامحور خلیج فارس می باشد، اما در آینده با 
احیای راه خور جناح این تاثیر بیشتر می گردد 
و بــه راحتی و با کمترین فاصله ممکن کالاها به 
ویژه از اســتان فارس به کرانه های خلیج فارس 
 و بنادر ایرانی آن از طریق راه خور جناح منتقل 
می گردد. چشــم انداز شهر جناح را می توان در 
آینه اقتصاد دریامحور بیشــتر دید. محصولات 
 زیادی کــه در کارگاه های شــهر جناح تولید 
می گردد نیز خریداران بســیار خوبی در بنادر 
سواحل شــمالی و جنوبی خلیج فارس خواهد 

داشت.
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 تشکیل هیئت های اندیشه ورز بانوان قرآنی
 در ۱۲ شهرستان هرمزگان 

  گروه خبر // مسئول هیئت اندیشه ورز بانوان قرآنی هرمزگان از تشکیل 
۱2 هیئت اندیشــه ورز بانوان قرآنی در ۱2 شهرستان استان خبر داد. لیلا 
غلامحسینی، مسئول هیئت اندیشه ورز بانوان قرآنی استان هرمزگان اظهار 
کرد:  ۱2 هیئت اندیشه ورز بانوان قرآنی در ۱2 شهرستان استان هرمزگان 
با هدف حضور عالمانه و مؤثر بانوان سراســر استان در حوزه های مختلف 
قرآن و عترت برای تحقق سبک زندگی قرآنی، تشکیل شد.وی افزود: ارائه 
راهکار بومی سازی مسائل قرآن استان و شهرستان ها، پیگیری و هدایت در 
جهت اجرای مصوبات ابلاغی از ســوی هیئت اندیشه ورز مرکز، تلاش در 
جهت زمینه سازی معرفت افزایی و ارتقای سطح بصیرت قرآنی بانوان، تلاش 
در جهت زمینه سازی و تبیین و تعمیق نقش بانوان در جهت ایجاد خانواده 
قرآن ، حضور فعال بانوان در فضای مجازی برای تبدیل تهدیدها به فرصت ها 
با بهره گیری از معارف قرآن و عترت از اقدامات هیئت های اندیشه ورز در 
سراسر اســتان خواهد بود.مسئول هیئت اندیشــه ورز بانوان قرآنی استان 
هرمزگان تصریح کرد: رسالت هیئت اندیشه ورز بانوان قرآنی چه در سطح 
کشوری و چه استانی شهرستانی این است که نقش و جایگاه بانوان قرآنی 
به شیوه مؤثر و کارآمد لحاظ شود و بانوان خود متکفل تبیین جایگاه زنان 
در جامعه مبتنی بر دیدگاه قرآن و تعالیم دینی باشند. این امر نه تنها وظایف 
بانوان را به عنوان یکی از مؤثرترین عناصر در جامعه آشکار می سازد، بلکه 
آنان را از هرگونه نگرش افراطی دور می دارد.به گزارش ایکنا ؛ وی در پایان 
با اشــاره به اینکه این ۱2 هیئت با همکاری دارالقرآن ها و ادارات تبلیغات 
اسلامی شهرستان ها تشکیل شده است، یادآور شد: این هیئت ها در جریان 
رشد و اعتلای فرهنگ اسلامی، گفتمان سازی تربیت قرآنی و توسعه فرهنگ 
و آموزه های قرآنی بانوان در هرمزگان نقش بسزایی دارند. با توجه به این 
ظرفیت عظیم، ایجاد هیئت های اندیشه ورز در شهرستان ها برای تبادل افکار 

و بهره مندی از ایده های نو و برجسته ضروری است.

توزیع کارت های همیار طبیعت
 محافظین افتخاری بندرعباس 

  گروه خبر // رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان بندرعباس 
از برگزاری جلســه توجیهی با حضور همیاران طبیعت محافظ افتخاری 
 این شهرســتان و توزیع کارت های آنها خبر داد.به گزارش خبرنگار دریا ؛ 
روح الله وفاکیش گفت: این جلســه با حضور همیــاران طبیعت محافظ 
افتخاری برگزارشد  و در خصوص وظایف و اختیارات همیاران طبیعت و 
نحوه همکاری آنها با اداره توضیحات لازم ارائه گردید و سپس کارت های 

همیاران طبیعت به آنها تحویل داد شد.

دریافت عوارض دام از مرتعداران حاجی آباد
  گروه خبــر // رئیــس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرســتان 
حاجی آباد از اخذ عوارض دام به 5208000 ریال در بیست و یکم تیرماه 
سال جاری این شهرستان خبر داد .به گزارش خبرنگار دریا ؛ ایوب شکاری 
گفت: مرتعداران باید هرساله نسبت به پرداخت عوارض دام و همچنین تمدید 
پروانه چرای دام خود بمنظور بهره برداری و استفاده از مراتع اقدام نمایند و 
قوانین و مقررات چرا ، را رعایت نمایند در همین راستا بیست و یکم تیرماه 
سال جاری توسط مرتعداران این شهرستان مبلغ 5208000 ریال عوارض 

پرداخت گردیده است .

خبری

روابط عمومی اداره کل ظروف شیشه ای در طبیعت زیر تابش آفتاب باعث بروز آتش سوزی است
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

  

  

  

  

                                        دادنامه
پرونده کلاسه 140040920000282811 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان تصمیم نهایی شماره 140040390000885248.  

شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی - کوچه -17 ستاد - اجرایی 
فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای  احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 

گردشکار: بتاریخ نوزدهم تیرماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل 
است . پرونده کلاسه 140040920000282811 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام وبا 

استعانت از درگاه احدیت متعال بشرح آتی مبادرت به صدور رأی می نماید.
رای دادگاه : 

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع درشهرستان میناب ، محله شنبه چالاکی ، جنب زمین هشت هکتاری ستاد قطعه 11 به مساحت 264 متر مربع طی نامه شماره 
181/67283/ن  از طرف ســتاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده اســت این دادگاه پس از بررسی های اولیه طی دادنامه شماره 
140040390000543643 مورخه 1400/03/09 مســتنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رســیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساســی، مبادرت به 
صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک وتوجهاً به 
تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده وهیچگونه اطلاعی ازمالک 
و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده ، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی وفتوای حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائی 
فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض، ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/129633/ن 
مورخه 1400/04/17 درخواست صدورحکم تملک ملک موصوف را نموده است . النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام 
قانونی ویا صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ  قابل خواهی در این دادگاه وسپس ظرف بیست روز قابل تجدید نظرخواهی در محاکم 

محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههای اصل 49 قانون اساسی ( می باشد .
مختار صادقی - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان

                                        دادنامه
پرونده کلاسه 140040920000282990 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان تصمیم نهایی شماره 140040390000885394.  

شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی - کوچه -17 ستاد - اجرایی 
فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای  احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 

گردشکار: بتاریخ نوزدهم تیرماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل 
است . پرونده کلاسه 140040920000282990 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام وبا 

استعانت از درگاه احدیت متعال بشرح آتی مبادرت به صدور رأی می نماید.
رای دادگاه : 

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع درشهرستان میناب ، محله شنبه چالاکی ، جنب زمین هشت هکتاری ستاد قطعه 16 به مساحت 260/88 متر مربع طی نامه 
شــماره 181/67295/ن  از طرف ســتاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده است این دادگاه پس از بررسی های اولیه طی دادنامه 
شماره 140040390000543812 مورخه 1400/03/09 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی، مبادرت به 
صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک وتوجهاً به 
تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده وهیچگونه اطلاعی ازمالک 
و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده ، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی وفتوای حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائی 
فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض، ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/129651/ن 

مورخه 1400/04/17 درخواست صدورحکم تملک ملک موصوف را نموده است .
   النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شــخص یا اشــخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام قانونی ویا صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از

  ابلاغ  قابل خواهی در این دادگاه وســپس ظرف بیســت روز قابل تجدید نظرخواهی در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههای اصل 49 قانون اساسی ( 
می باشد .

مختار صادقی - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان

                                        دادنامه
پرونده کلاسه 140040920000266071 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان تصمیم نهایی شماره 140040390000885125.  

شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی - کوچه -17 ستاد - اجرایی 
فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای  احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 

گردشکار: بتاریخ نوزدهم تیرماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل 
است . پرونده کلاسه 140040920000266071 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام وبا 

استعانت از درگاه احدیت متعال بشرح آتی مبادرت به صدور رأی می نماید.
رای دادگاه : 

در خصوص شــش دانگ یک قطعه زمین واقع درشهرســتان میناب ، محله شنبه چالاکی ، جنب زمین هشت هکتاری ستاد قطعه 4 به مساحت 331/23 متر مربع طی نامه 
شــماره 181/67269/ن  از طرف ســتاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده است این دادگاه پس از بررسی های اولیه طی دادنامه 
شماره 140040390000522729 مورخه 1400/03/05 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی، مبادرت به 
صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک وتوجهاً به 
تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده وهیچگونه اطلاعی ازمالک 
و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده ، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی وفتوای حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائی 
فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض، ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/129622/ن 
مورخه 1400/04/17 درخواست صدورحکم تملک ملک موصوف را نموده است . النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام 
قانونی ویا صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ  قابل خواهی در این دادگاه وسپس ظرف بیست روز قابل تجدید نظرخواهی در محاکم 

محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههای اصل 49 قانون اساسی ( می باشد .
مختار صادقی - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان

                                        دادنامه
پرونده کلاسه 140040920000266307 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان تصمیم نهایی شماره 140040390000885181.  

شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی - کوچه -17 ستاد - اجرایی 
فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای  احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 

گردشکار: بتاریخ نوزدهم تیرماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل 
است . پرونده کلاسه 140040920000266307 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام وبا 

استعانت از درگاه احدیت متعال بشرح آتی مبادرت به صدور رأی می نماید.
رای دادگاه : 

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع درشهرستان میناب ، محله شنبه چالاکی ، جنب زمین هشت هکتاری ستاد قطعه 9 به مساحت  264متر مربع طی نامه شماره 
181/67272/ن  از طرف ســتاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده اســت این دادگاه پس از بررسی های اولیه طی دادنامه شماره 
140040390000522954 مورخه 1400/03/05 مســتنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رســیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساســی، مبادرت به 
صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک وتوجهاً به 
تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده وهیچگونه اطلاعی ازمالک 
و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده ، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی وفتوای حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائی 
فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض، ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/129615/ن 

مورخه 1400/04/17 درخواست صدورحکم تملک ملک موصوف را نموده است .
   النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شــخص یا اشــخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام قانونی ویا صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از
  ابلاغ  قابل خواهی در این دادگاه وســپس ظرف بیســت روز قابل تجدید نظرخواهی در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههای اصل 49 قانون اساسی ( 

می باشد .
مختار صادقی - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران



امام  زین العابدین )ع( : در اصلاح اخلاق خویشتن بکوشید
) روضه بحار ج 2 ص 148(

ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : روزنامه منطقه جنوب کشور
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

نمايندگي استانها:
جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش 09158453646         
کرمان  آرزو توکلی چترودی            034-91019101     
کهگیلویه و بویراحمد  علیزاده             09173413270  
یزد    علیرضا حائری زاده                 09334053156          
فارس عزیزاله قهرمانی                     09171140997   
خوزستان  حسن سیلاوی                 09362706723
بوشهر    مهران سلطانی نژاد             09211487009

سرویس شهرستانها : سعیده دبیری نژاد
سرویس جنوب کشور: امین زارعی

سرویس اجتماعی و حوادث: علی زارعی

پنجشنبه 24 تیر 1400
4 ذی الحجه 1442
سال بیستم شماره 3651

روزنامه  سیاسی ، اجتماعی ، فرهنگی ، ورزشی  
گستره توزیع : منطقه جنوب کشور

مدیر مسئول و صاحب امتیاز : یعقوب دبیری نژاد 

 بوشهر، خوزستان، سیستان و بلوچستان، 
فارس،کرمان،کهگیلویه و بویر احمد، هرمزگان، یزد

تلفن : 32243734-32246384 -32222793 
 32222635    نمابر:32246600

دفتر : بندرعباس - بلوار امام خمینی )ره( -  سه راه دلگشا 
برج نیلوفر - ورودی غربی-طبقه پنجم - واحد 23
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گــروه خبر // رئیس کل دادگســتری 
استان هرمزگان از صدور دستور قضایی 
برای ترخیص سریع ۳۰۰۰ کانتینر کالای 
رها شده در بندر شهید باهنر بندرعباس 

خبر داد.
    به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ رئیس کل 
دادگستری اســتان هرمزگان ضمن بازدید از 
بخش های مختلف گمرک و بندر شهید باهنر 
بندرعباس، دســتور داد 3000 کانتینر کالای 
رها شــده در انبارهای این بندر به ســرعت 
ترخیص شــوند. وی همچنین تأکید کرد: این 
3000 کانتینر کالا که از اقلام اســتراتژیک و 
مورد نیاز صنایع تولیدی و مایحتاج عمومی 
مردم می باشــند باید تا پایان شــهریورماه 
ترخیص شوند و در غیر این صورت عملیات 
فروش آنها به منظــور تأمین نیاز مردم انجام 
خواهد شــد.علی صالحی اظهار داشت: هم 

اکنون این حجم زیــاد از کالاهای مورد نیاز 
کشــور که واردات آنها مربوط به سال 139۷ 
و پیش از آن می باشــد در انبار های سازمان 
جمــع آوری و فروش اموال تملیکی واقع در 
بندر شهید باهنر بندرعباس نگهداری می شوند 
و متأسفانه به دلیل کمبود امکانات نگهداری 

در معرض تضییع قــرار گرفته اند.رئیس کل 
دادگستری استان هرمزگان در ادامه با اشاره 
به ضرورت ساماندهی هرچه سریعتر انبارهای 
موجــود گفت: با توجه بــه اهمیت ترخیص 
به موقع کالاهای مورد نیاز کشــور ، دستگاه 
قضایی اســتان هرمزگان در راستای احقاق 

حقوق عامه و به منظور رفع موانع ، اقدامات 
لازم را انجام خواهد داد تا هرچه سریعتر این 
حجم زیاد از کالاهای وارداتی در اختیار مردم 
قرار گیرنــد.وی در ادامه افزود: در بازدید از 
این انبارها ، وضعیت خودروهای دپو شــده 
در این بندر نیز مورد بررســی قرار گرفت و 
مقرر شــد در اسرع وقت؛ نســبت به تعیین 
تکلیف حجم زیاد خودروها و ماشین آلات 
راهسازی و سوخت رسانی موجود در انبارها 
به منظور تأمین نیاز کشــور اقدام شود.رئیس 
کل دادگســتری استان هرمزگان با بیان اینکه 
مسئولین مربوطه مشکل اصلی در روند تعیین 
تکلیف این کانتینرها را کمبود نیرو و امکانات 
بیان نموده اند ، تأکید کرد: تعیین تکلیف این 
حجم وسیع از کالاهای دپو شده و رفع انباشت 
کالاهای موجود ، نیازمند برنامه ریزی و تلاش 

مضاعف همه دستگاه های مسئول می باشد.

گــروه خبــر // معــاون میراث فرهنگــی اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان از 
تهیه پرونده ثبتی قلعه شمیل برای ثبت در فهرست آثار 

ملی خبر داد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ عباس نوروزی بابیان این مطلب 
 گفت: پرونده ثبت قلعه شــمیل در شهرستان بندرعباس به 
دلیــل ارزش تاریخــی و ویژگی معماری تکمیل شــده و 
 جهــت ثبت در فهرســت آثار ملــی به شــورای ثبت در 

وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی ارسال 
می شود.

  معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی هرمزگان افزود:  قلعه شمیل از قلعه های شاخص 
اســتان هرمزگان بوده که نسبت به شــرایط محیطی منطقه 

احداث شده است.
   او با اشــاره به اینکه قلعه شمیل متشکل از قلعه و دستکند 
 اســت، افزود: با توجه به اینکه قلعه های اســتان هرمزگان 
عموماً بدون دستکند بوده این بنا در نوع خود منحصربه فرد 

است.
   نوروزی تأکید کرد: »پژوهش ها نشان می دهد که این بنا در 
چندین دوره مورداستفاده قرارگرفته و احتمال می رود قدمت 

این اثر بیش از دوره صفوی باشد.«

صدور دستور قضایی برای ترخیص ۳۰۰۰ کانتینر کالای رها شده در بندر شهید باهنر

گروه خبر //  معاون تعهدات بیمه ای تامین اجتماعی 
هرمزگان گفت: در راستای بهینه سازی فرآیندها و 
بارویکرد کاهش مراجعات و توسعه خدمات دیجیتال 
و غیر حضوری در قالب طرح ۳۰۷۰ تامین اجتماعی، 
پرداخت حق بیمــه و احتســاب دوران خدمت 
سربازی به عنوان سابقه بیمه افراد به صورت کاملا 

غیرحضوری انجام می  شود. 
  سلیمان رنجبری  افزود: پرداخت حق بیمه و احتساب 
دوره خدمت ســربازی به عنوان ســابقه بیمه، یکی از 
خدمات سازمان تأمین اجتماعی است که به صورت  کاملًا 
غیرحضوری ارائه می شود و نیازی به مراجعه افراد به شعب 
تامین اجتماعی  برای دریافت این خدمت نخواهد بود.وی 
اظهار کرد: غیرحضوری شدن این خدمت به بیمه شدگان 
تأمین اجتماعی از طریق تبادل اطلاعات با سازمان نظام 
وظیفه انجام شده است و شرط استفاده غیرحضوری از این 
خدمت، داشتن کارت پایان خدمت هوشمند است.معاون 
تعهدات بیمه ای تامین اجتماعی هرمزگان تصریح کرد: به 
موجب قانون، دوران خدمت سربازی کلیه بیمه شدگان 
به شــرط پرداخت حق بیمه دوران یادشده جزو سوابق 
بیمه ای آنان محســوب می شود.رنجبری در خصوص 
 شرایط احتساب دوران خدمت سربازی به عنوان سابقه 
 بیمــه ای، عنوان کــرد: متقاضیانی که قبــل از تاریخ

  ۷ مردادمــاه 1385 خدمــت ســربازی را بــه پایان 

 رســانده اند، در صورتی که حداقل یک روز ســابقه 
بیمه ای در کارگاه های مشمول قانون تامین اجتماعی قبل 
از دوره خدمت و حداقل یک روز سابقه بیمه ای بعد از 
دوره خدمت وظیفه داشته باشند، نیازی به پرداخت حق 
بیمه ندارند و دوره خدمت وظیفه آنان به عنوان ســابقه 
بیمه ای لحاظ خواهد شد.وی خاطرنشان کرد: متقاضیانی 
که بعد از تاریخ ۷ مردادماه 1385 خدمت سربازی را به 
 پایان رسانده اند  به شرط داشتن حداقل دو سال سابقه 
بیمه ای و هم چنین داشــتن ارتباط بیمه ای با سازمان 
تامیــن اجتماعی در زمان تقاضا، می توانند نســبت به 
درخواست احتساب دوره خدمت وظیفه به عنوان سابقه 
بیمه ای خود اقدام و حق بیمه مربوط به آن را پرداخت 
کنند.معــاون تعهدات بیمه ای تامین اجتماعی هرمزگان 
ادامه داد: این افراد باید ۷ درصد میانگین حقوق و مزایای 
دو سال پیش از درخواست را به سازمان تامین اجتماعی 
پرداخت کنند.رنجبری  افزود: بازه زمانی قابل پذیرش 
برای احتساب مدت خدمت سربازی مشمولان، تاریخ 
شــروع و پایان خدمت سربازی مندرج در کارت های 
پایان خدمت است.به گزارش ایسنا ؛ این مقام مسئول بیان 
کرد: براساس طرح 30۷0 که در سال گذشته  عملیاتی 
شد ، این خدمات از طریق درگاه خدمات غیرحضوری 
تأمین اجتماعی به نشــانی Es.TAMIN.IR در دسترس 

قرار دارد.

معاون تعهدات بیمه ای تامین اجتماعی هرمزگان خبر داد

 احتساب سوابق خدمت نظام وظیفه 
به صورت غیرحضوری

گــروه خبر // مدیرکل بنــادر و دریانوردی 
استان هرمزگان از برنامه ریزی صورت گرفته 
به منظور افتتاح شــش پروژه بزرگ دریایی 
و بنــدری در این اســتان از طریق ارتباط 
ویدئوکنفرانســی رئیس جمهــور امروز۲۴ 

تیرماه جاری خبر داد. 
  به گزارش خبرنــگار دریا ، »علیرضا محمدی 
کرجی ران« با بیان جزییاتی در این رابطه اظهار 
داشــت: با سفر مهندس راستاد معاون وزیر راه و 
مدیرعامل ســازمان بنادر و دریانوردی به استان 
هرمــزگان و از طریق ارتباط ویدئوکنفرانســی 
 رئیــس جمهــور در جلســه هیــات دولت، 
پــروژه های دریایی و بندری کشــور امروز 2۴ 
تیرماه به صورت نمادین در بندر شــهید رجایی 
افتتاح می شــوند. وی با بیــان اینکه از مجموع 
15 مورد پروژه آماده افتتــاح، ۶ پروژه دریایی 

 و بندری سهم اســتان هرمزگان است، گفت: این 
پروژه ها شامل افتتاح یک پست اسکله و 31هکتار 
بارانداز پایانه کانتینری بندرشهید رجایي با اعتبار 
۴۷2میلیارد تومان، سه پست اسکله نفتي)بخش 
عملیات عمراني( با اعتبار151میلیارد تومان، دو 
فروند لایروب هاپرساکشــن ۴000 مترمکعبي 
 با اعتبــار 85 میلیون یورو و یــک فروند قایق 
طناب گیر با اعتبار 800 هزار یورو می شود که در 
 مجموع برای آنها، سه هزار و 19۷ میلیارد تومان 
ســرمایه گذاری) با محاســبه ارزش روز ارزی 
و ریالی( از محل منابع داخلی ســازمان بنادر و 

دریانوردی صورت گرفته است.
   وی افــزود: همچنین پروژه ســاختمان مرجع 
دریایــی بندر جاســک با اعتبــار ۷.9 میلیارد 
تومان و سیســتم جامع اطفاء حریق بندر لنگه به 
ارزش ۴.۷ میلیارد تومــان از دیگر پروژه های 

افتتاحی در استان هرمزگان است. مدیرکل بنادر 
و دریانوردی اســتان هرمزگان با تشریح اهمیت 
این پروژه ها گفت: علیرغم همه محدودیت های 
ناشی از تحریم های بین المللی و شیوع گسترده 
ویروس کرونا، خوشبختانه با اتکاء بر دانش فنی 
و بومی متخصصان و بندرسازان ایرانی از مجموع 
سه پست اسکله فاز سوم طرح توسعه بندر شهید 
رجایی، یک پست اسکله به همراه محوطه بارانداز 
آن به مســاحت 31 هکتار، آمــاده بهره برداری 
شده اســت. وی افزود: با تکمیل فاز3 این بندر، 
امکان پهلوگیری همزمان3 کشــتی نســل هفتم 
اقیانوس پیما با آبخــور 1۷.5 متر و طول ۴00 
متر با بیش از 18 هــزار و TEU ۴00 کانتینر 
فراهم می شــود و قدرت رقابتی بزرگترین بندر 
بازرگانی کشور با بنادر رقیب در منطقه افزایش 
بسزایی خواهد یافت؛ همچنین این طرح موجب 

ارتقای جایگاه بندر شــهید رجایی در میان 100 
بندر برتر دنیا خواهد شد. به گفته این مقام مسئول، 
ظرفیت اسمی تخلیه و بارگیری ترمینال کانتینری 
بندر شــهید رجایی با اجرای کامل فاز ســوم از 
۶.3به8.۴میلیون TEU افزایش پیدا می کند. این 
مگاپروژه یکی از طرح های بزرگ بندرسازی در 
کشور است که هم از نظر تجهیزات فنی و هم روند 
ساخت و سازهای عمرانی دارای پیچیدگی های 

خاص و ویژگی های منحصر به فردی است. 
   مدیرکل بنادر و دریانوردی اســتان هرمزگان 
با بیان جزییاتی در خصوص پروژه ســه پست 
اسکله نفتي در بندر خلیج فارس، از اتمام عملیات 
عمراني آن خبر داد و گفت: ساخت این اسکله ها 
با قابلیت پذیرش شناورهای بزرگ نفتی با اتکاء 
بر تــوان داخلی صورت گرفتــه، اکثر تجهیزات 
 مورد نیاز در داخل کشور و بخشی از آن توسط 

شــرکت های دانش بنیان ایرانی ســاخته شده 
است. این اســکله ها به طول یک هزار و 300 
متــر، 850 متر عرشــه و 1۶ متر عمق در ضلع 
شرقی حوضچه بندر شــهید رجایی واقع شده و 
شــامل احداث جاده، پل دسترســی و همچنین 
خطوط انتقال اســت. کرجی ران اضافه کرد: با 
بهره برداری از این اســکله ها که از نوع شمع و 

عرشــه و با امکان پهلوگیری شناورهای نفتکش 
یکصدهزار تنی اســت، زیرســاخت لازم برای 
صادرات سالانه 3۴ میلیون تن فرآورده های نفتی 
شامل بنزین، گازوییل، نفتا، میعانات گازی، نفت 
کوره و سوخت شناورها فراهم می شود و ظرفیت 
صادرات فرآورده های نفتی از بندر شهید رجایی 

30 درصد افزایش پیدا می کند.

از طریق ارتباط ویدئوکنفرانسی با رئیس جمهور؛

امروز؛ شش پروژه دریایی و بندری در هرمزگان بهره برداری می شود

تهیه پرونده ثبت قلعه شمیل 

مدیرکل تامین اجتماعی هرمزگان در دیدار با هیئت رئیسه اصناف بندرعباس:  

تامین اجتماعی تلاش کرد 
هیچ واحد صنفی تعطیل نشود 

تامین  معاونین  و  گروه گزارش// مدیــر کل 
اجتماعي هرمــزگان و مدیریت درمان تامین 
اجتماعی اســتان با هیات رئیسه اتاق اصناف 
بندرعباس به مناسبت هفته تامین اجتماعي 

دیدار و گفتگو کردند.
   هیات رئیسه اتاق اصناف بندرعباس با دعوت از 
مدیرکل تامین اجتماعي هرمزگان به مناسبت هفته 
تامین اجتماعي طي نشستي صمیمي ضمن تبریک 
این بزرگداشت، مطالبه گر حقوق کسبه آسیب دیده 
استان در زمان کرونا شدند.مدیرکل تامین اجتماعی 
استان هرمزگان گفت: ســازمان تامین اجتماعی 
در دو حوزه درمانی و بیمه ای در سراســر استان 
در حــال خدمت به جامعه اســت. عباس اکبری 
خاطرنشــان کرد: : اداره کل تامین اجتماعی استان 
هرمزگان با 35واحد اجرایی در حال ارائه خدمات 
به بیمه شدگان در سراسر استان می باشد.اکبری افزود: 
این واحدهای اجرایی شــامل هفده شعبه اصلی، 
سیزده شــعبه اقماری و پنج کارگزاری بوده و در 
حال خدمتگزاری به بیمه شدگان، مستمری بگیران، 
کارفرمایان و ســایر مراجعین سازمان می باشند. 
وی خاطرنشان کرد: شرکای اصلی سازمان تامین 
اجتماعی بیمه شدگان و بیمه پردازان جامعه هستند 
که نقش مهمی در این سازمان هستند. این مسوول 
اضافه کرد: سازمان تامین اجتماعی از بودجه دولتی 
استفاده نمی کند و تنها از محل پرداخت بیمه منابع 
مالی خود را تامین می کند به همین دلیل پرداخت به 
موقع حق بیمه تاثیر زیادی در ارائه خدمات ما به 

جامعه هدف دارد. اکبری ادامه داد: به خاطر شرایط 
کرونا تمام تلاش مجموعه سازمان تامین اجتماعی 
این بوده اســت که هیچ واحد صنفی تعطیل نشود 
و با ارائه بســته های حمایتی از جمله بخشودگی 
جرایم سعی داشته است از کلیه اصناف و بازاریان 
حمایت کند. وی گفت: تاکنون اصناف اســتان با 
سازمان تامین اجتماعی همکاری خوبی داشته اند 
که جای تقدیر دارد و ما نیز سعی داریم از این قشر 
که آسیب زیادی از بیماری کرونا دیده اند حمایت 
نماییم. اکبری به تعداد بیمه شــده ســازمان تامین 
اجتماعی در هرمزگان اشاره و عنوان کرد: در حال 
حاضر 888هزار و ۴55نفر در اســتان دارای بیمه 
تامین اجتماعی هستند که از این تعداد 328هزار و 
132نفر بیمه شده اصلی و 5۶0هزار و 323نفر بیمه 
شده تبعی بوده و 8۴درصد از بیمه شدگان اصلی مرد 
و 1۶درصد زن هستند. وی درباره مستمری بگیران 
این اداره کل اظهارداشــت: 95هزار و 202نفر در 
حال حاضر مســتمری بگیر تامیــن اجتماعی در 
هرمزگان هستند که از این تعداد 5۶هزار و 219نفر 
مستمری بگیر اصلی و 38هزار و 983مستمری بگیر 
تبعی هستند. اکبری خاطرنشــان کرد: در مجموع 
در اســتان 983هزار و ۶5۷نفر تحت پوشــش 
ســازمان تامین اجتماعی هســتند که 55درصد 
جمعیت استان را شامل می شود. وی در خصوص 
کارگاههای فعال تحت پوشــش تأمین اجتماعی 
اســتان اظهارکرد: در هرمزگان تعــداد 29هزار و 
222کارگاه فعال تحت پوشــش تامین اجتماعی 
هستند که از این تعداد، 20هزار و ۷8۶کارگاه بین 
یک تا پنج بیمه شــده، سه هزار و 95۷کارگاه بین 
شش تا ده بیمه شده، ســه هزار و 19۶کارگاه بین 

یازده تا پنجاه بیمه شده و 9۷2کارگاه بیش از پنجاه 
بیمه شــده دارند. اکبری به طرح 30۷0اشاره کرد 
و گفت: طرح 30۷0 با هدف تســهیل و تسریع در 
شیوه های ارائه خدمات و تبدیل فرآیندهای مبتنی 
بر مراجعه حضوری افراد به واحدهای اجرایی این 
سازمان به فرآیندهای غیرحضوری اجرا شده است. 
وی ادامه داد: با اجــرای این طرح در واقع اصلاح 
فرآیند 30 خدمت پرمراجعه سازمان انجام شده که 
این حجم از اصلاح فرآیند در ســازمان بی سابقه 
بوده و توام با الکترونیکی شــدن خدمات منجر به 
کاهش ۷0 میلیون مراجعه در ســال به واحدهای 
اجرایی سازمان شده است. همچنین ارائه خدمات 
غیر حضوری در قالب این طرح در مجموعه اداره 
کل تامین اجتماعی استان هرمزگان در سال 1399 
منجــر به کاهش بیــش از دوازده میلیون مراجعه 
شهروندان استان به شعب تامین اجتماعی شده است.

وی به پرداخت مبالغ تعهدات کوتاه مدت و بلندمدت 
اشاره کرد و اظهارداشت: در مجموع بالغ بر هزار و 
۴01 میلیارد تومان در سال گذشته به بیمه شدگان 
و مستمری بگیران استان پرداخت شده است که از 
این مبلغ هزار و 3۶2میلیارد تومان در قالب تعهدات 
بلند مدت به مستمری بگیران استان و بیش از 39 
میلیارد تومان در قالب تعهدات کوتاه مدت به افراد 
تحت پوشش پرداخت شده است. اکبری اضافه کرد: 
بطور میانگین ماهیانه  11۶ میلیارد تومان و روزانه 
نزدیک به ۴ میلیارد تومان در قالب تعهدات کوتاه 
مدت و بلند مدت به بیمه شدگان و مستمری بگیران 
پرداخت شده است. همچنین در سال 1399مبلغ 39 
میلیارد تومان بابت مقرری بیمه بیکاری به مقرری 
بیکاری پرداخت شده اســت.مدیر درمان  بگیران 

تامین اجتماعی استان هرمزگان نیز در این نشست 
گفت: شرایط کرونایی که در جامعه به وجود آمد، 
نه تنها بر جســم و روان مردم تاثیر گذاشته است، 
شــرایط جامعه به خصوص بازار و کســبه را نیز 
تحت تاثیر خود قرار داده است. دکتر مریم امیری 
بیان کرد: در اســتان هرمزگان بیمه شــدگان در 
هفت مرکــز ملکی و یک بیمارســتان، خدمات 
درمانی خود را بصورت رایگان دریافت می کنند.

امیری ادامــه داد: هم اکنون ۷51مرکز درمانی  در 
اســتان با تامین اجتماعی طرف قرارداد بوده و به 
بیمه شدگان ارائه خدمت می نمایند.امیری در ادامه 
به عملکرد این مدیریت در ســال 1399 اشاره و 
بیان کرد: در ســال گذشته یک میلیون و 5۷هزار 
و 251مراجعه ســرپایی به مراکز سازمان تامین 
اجتماعی در اســتان هرمزگان انجام شد که از این 
تعداد، ۴۶۷هزار و 213مراجعه به مراکز کلینیکی 
و 590هزار و 38مراجعه نیز به مراکز پاراکلینیکی 
انجام شده است. وی عنوان کرد: در سه ماهه نخست 
سال نیز 290هزار و 832 مراجعه به مراکز کلینیکی 
و پاراکلینیکی در استان انجام شده است که از این 
تعداد، 12۷هزار و 82۷ مراجعه به مراکز کلینیکی 
و 1۶3هزار مراجعه به مراکز پاراکلینیکی بوده است. 
امیری ادامه داد: در مجموع، در سال گذشته و سه 
ماهه نخست ســال جاری بیش از یک میلیون و 
3۴8هــزار و 83 مراجعه به مراکز کلینیکی و پارا 
کلینیکی مدیریت درمان تامین اجتماعی اســتان 
هرمزگان انجام شده است. این مسوول اظهارکرد: 
واحدهــای پاراکلینیک نیز خدمات متنوعی را به 
شهروندان ارائه کرده اند و در سال گذشته 81۶هزار 
و 593مراجعه به مراکز پاراکلینیک انجام شــد که 
از این تعداد،  590 هزار و 38مراجعه ســرپایی و 
22۶هزار و 555 مراجعه بستری بوده است.مدیر 

درمان تامین اجتماعی هرمــزگان اضافه کرد: در 
سه ماهه نخست سال جاری نیز تعداد 21۶هزار و 
۶9۴ مراجعه به مراکز پاراکلینیکی انجام شده است.

امیری به برنامه های عملیاتی مدیریت درمان تامین 
اجتماعی هرمزگان در ســال گذشته اشاره کرد و 
گفت: از جمله این برنامه ها می توان به برنامه ارتقاء 
هتلینگ بیمارستان خلیج فارس، تداوم استقرار نظام 
ارجاع داخلی و تشــکیل پرونــده مزمن، ارتقای 
دســتگاههای آنالوگ به دیجیتال- پلی کلینیک 
بندرعباس، ساماندهی و بهســازی واحد لندری 
بیمارستان خلیج فارس، بهسازی و اصلاح سیستم 
تهویه اتاق عمل، ارتقای سلامت محیط کار کارکنان 
)ساختمان اسناد پزشکی(، پیشگیری از حریق در 
بیمارســتان خلیج فارس، بارکدخوان داروخانه، 
طــرح تجهیزات سیســتم اتصال دســتگاههای 
تصویربرداری )PACs(، پشــتیبانی نوبت دهی 
تلفنی و اینترنتی و توسعه ملزومات شبکه محلی 
و شبکه گســترده درمانگاه پایانه اشاره کرد. وی 
در پایان عنوان کرد: برنامه های عملیاتی مدیریت 
درمان تامین اجتماعی  هرمزگان در سال گذشته 
با اعتبــار 1۷2میلیارد و ۴۴5 میلیون و ۴80هزار 
ریال انجام شده  اســت.در ادامه این نشست علي 
باصره رئیس اتاق اصناف مرکز استان هرمزگان، 
اقدامات سنوات اخیر سازمان تامین اجتماعي را 
رضایت بخش و سبب ارتقاي کیفي خدمات عنوان 
کرد و افزود: بازار و ســازمان تامین اجتماعي دو 
مجموعه بزرگ البته با نگاه مشــترک براي ایجاد 
رفاه در جامعه فعالیت دارند.نماینده هرمزگان در 
اتــاق اصناف ایران ادامــه داد: اتاق اصناف مرکز 
استان در راســتاي ارائه خدمات متنوع و ایجاد 
تسهیل در فرایندهاي متنوع بین دستگاهي برنامه 
ریزي کرده اســت.رئیس اتاق اصناف مرکز استان 

هرمزگان در ادامه با اشاره به خسارات وارد آمده 
بر فعالان صنفي پس از شیوع بیماري کرونا تصریح 
کرد: امیدواریم دستگاه هاي متولي بازار با در نظر 
گرفتن بســته هاي حمایتي و اعمال معافیت ها، 
نگاه حمایتي مجموعه خود را نســبت به بازاریان 
بگسترانند.باصره با اشاره به فعالیت 20 هزار واحد 
صنفي در مرکز هرمزگان بیان داشــت: بررســي 
و احصاي مشــکلات بازاریان استان هرمزگان، 
نیازمند تشــکیل کمیته هاي تخصصي براي ارائه 
راهکارهاي عملي اســت. در ادامه این نشست، 
مسعود محمدشاهي نائب رئیس اول اتاق اصناف 
مرکز اســتان هرمزگان نیز با تبریک هفته تامین 
اجتماعي اظهار داشت: بازار بندرعباس در شرایط 
کنوني که با اعمال محدودیت هاي کرونایي دست به 
گریبان شده، نیازمند اختصاص بسته هاي حمایتي 
است.وي با در خواست از تمام دستگاه هاي متولي 
حوزه بازار نسبت به توجه ویژه به بازاریان آسیب 
دیده  افزود: انتظار داریم سازمان تامین اجتماعي 
هرمزگان نیز در راستاي جبران خسارات کسبه با 

اعمال معافیت و تمدید مهلت بخشودگي جرائم به 
مدد بازاریان بیاید.محمد شاهي در ادامه همچنین 
با اشاره به ناتواني مجتمع هاي تجاري بندرعباس 
در تامین هرینــه هاي نگهداري مجموعه به دلیل 
تعطیلي و غیر فعال بودن بازار در شــرایط کرونا 
تصریح کرد: امیدواریم دستگاه هاي متولي به جهت 
حمایت از بازاریان تمهیدات و تصمیمات عملي و 
فوري اخذ نمایند.اشکان عباسیان امین نماینده اتاق 
اصناف در شــعبه 3 تامین اجتماعي بندرعباس و 
رئیس اتحادیه قنادی و بســتني بندرعباس نیز در 
ادامه این نشست ابراز امیدواري کرد: سازمان تامین 
اجتماعي در زمینه ارائه خدمات حمایتي به کسبه 
آسیب دیده، با توجه به تعطیلي و عدم کسب درآمد 
واحدهاي صنفي اعتماد بیشتري داشته باشد.وي با 
تقدیــر از اقدامات تامین اجتماعي در حوزه بازار 
بیان داشــت: هماهنگي روابــط عمومي و اطلاع 
رساني سازمان تامین اجتماعي در بحث آموزش 
 بازاریان در راســتاي دریافــت خدمات جدید 

مي تواند اثرگذار باشد. 
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